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Beste lezer, 

 

Het geschatte aantal slachtoffers van mensenhandel blijft met bijna 5.000 slachtoffers per jaar 

onverminderd hoog. In de afgelopen tien jaar zag CoMensha het aantal meldingen van (vermoedelijk) 

slachtofferschap van mensenhandel echter dalen. Die daling betekent dat het zicht op slachtoffers en 

daarmee de kans op hulp en zorg verslechtert. 

Om die reden hebben CoMensha en de politie opdracht gegeven aan Bureau Beke om onderzoek uit 

te voeren naar de factoren die van invloed zijn (geweest) op het teruglopende aantal meldingen bij 

CoMensha. De resultaten van dat onderzoek treft u bij deze brief aan. 

 

 

De onderzoekers constateren dat een veelheid aan factoren van invloed zijn (geweest) op de daling. 

Bijvoorbeeld de versnippering van het werkveld mensenhandel; onduidelijkheid over de rol van en 

het melden aan CoMensha; minder vervolging van verdachten; minder aandacht en daadkracht voor 

de aanpak van mensenhandel en de veranderde werkwijze (online en mobiel) van daders en 

slachtoffers. 

 

 

De onderzoekers hebben ook verdiepend onderzoek gedaan in drie gemeenten. Daaruit bleek onder 

andere dat de aanpak van mensenhandel sterk afhankelijk is van de beschikbaarheid van middelen, 

mensen en expertise. Ook bleek dat een duidelijke meldroute essentieel is om signalen van 

mensenhandel te laten landen bij aandachtsfunctionarissen, zorgcoördinatoren en ketenregisseurs. 

De gemeenten uitten de wens om regionaal op trekken in de aanpak van mensenhandel. 

 

 

Op basis van het onderzoek doet Bureau Beke een aantal aanbevelingen. De eerste aanbeveling is 

gericht op het opschalen van de aanpak van mensenhandel van het lokale naar het regionale niveau. 

De tweede aanbeveling richt zich specifiek op CoMensha: maak duidelijk wat de organisatie voor wie 

kan betekenen, stroomlijn meldprocessen en geef hier bekendheid aan. De derde aanbeveling heeft 

betrekking op gerichte inzet van recherchecapaciteit, handhaving op de arbeidsmarkt en afspraken 

tussen gemeenten en politie over prostitutiecontroles. 

 

 

Politie, VNG en CoMensha onderschrijven de resultaten van het onderzoek. In de komende periode 

gaan we met de aanbevelingen aan de slag. Deels in het kader van het programma Samen tegen 



                                                             

Mensenhandel, deels binnen onze eigen organisaties. We doen dat omdat Nederland goed zicht 

moet hebben op de problematiek van mensenhandel en vooral omdat we vinden dat slachtoffers van 

mensenhandel de hulp en zorg moeten krijgen waar zij recht op hebben. We rekenen op uw hulp om 

dat resultaat te bereiken. 
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